



Professor Monica Gattinger
Chair, Positive Energy, uOttawa

Professor Gattinger's research and engagement focus on the energy and arts/cultural policy sectors, exploring how to strengthen governance, public policy and regulation in the context of fast-paced innovation, technological change and markets, fundamental social and value change, and lower public trust in government, industry, science and expertise.



Shawn McCarthy
Journalist and Senior Counsel, Sussex Strategy

Mr. McCarthy was most recently a business correspondent covering global energy for the Globe and Mail. He has also worked for Toronto Star, Canadian Press, and the Alberta Report magazine. Shawn continues to write for various publications, teaches political journalism at Carleton University and serves as the President of the Canadian Committee for World Press Freedom.



Michael Cleland
Senior Fellow, Positive Energy, uOttawa

Mike Cleland is a private consultant with extensive experience in energy and environment policy. He is formerly President and CEO of the Canadian Gas Association, Senior Vice President, Government Affairs for the Canadian Electricity Association, Assistant Deputy Minister, Energy Sector and Director General of the Energy Policy Branch at Natural Resources Canada. In 2015, Mr. Cleland was named Canadian Energy Person of the Year by the Energy Council of Canada.



Chris Henderson
President, Lumos Energy

Chris Henderson is Canada's pre-eminent clean energy advisor to Aboriginal communities. He advises Chiefs and Councils, Tribal Councils and Aboriginal Economic Development Corporations on how to effectively secure and leverage partnerships in clean energy projects across every Canadian province and territory. Mr. Henderson also guides utilities, corporations and governments on engaging and partnering with Aboriginal communities. Chris sits on Positive Energy's Advisory Council.



Shannon Joseph
VP Government Relations, Canadian Association of Petroleum Producers (CAPP)

Shannon Joseph is an experienced policy and government relations professional with a passion for sustainable development and opportunity creation for Canadians and people around the world. Ms. Joseph joined CAPP in May 2018 and her responsibilities include leading and coordinating CAPP's federal government engagement, provincial government relations in Quebec and Ontario as well as CAPP's Indigenous relations work. Shannon sits on Positive Energy's Advisory Council.



Tonja Leach
Executive Director, QUEST

Tonja Leach is the Executive Director of QUEST (Quality Urban Energy Systems of Tomorrow) and a highly regarded as a strategic thinker and a doer with a passion for finding solutions to complex energy issues at the local level. Prior to her work QUEST, Ms. Leach worked for the Canadian Gas Association, acting as the secretariat for a coalition of 19 energy industry associations known as the Energy Dialogue Group. Tonja sits on Positive Energy's Advisory Council.



Professeure Monica Gattinger
Présidente, Énergie positive, uOttawa

La recherche et l'engagement de la professeure Gattinger se penchent sur les politiques énergétiques et artistiques / culturelles, et se concentrent sur comment renforcer la gouvernance, les politiques publiques et la réglementation dans un contexte d'innovation et de changements technologiques et économiques rapides, de transformations de valeurs sociétales et le déclin de la confiance du public dans les gouvernements, l'industrie, la science et l'expertise.



Shawn McCarthy
Journaliste et avocat principal, Sussex Strategy

M. McCarthy était dernièrement correspondant d'affaires dans le monde pour le Globe and Mail. Il a également travaillé pour le Toronto Star, la Presse canadienne et le magazine Alberta Report. Shawn continue d'écrire pour diverses publications, enseigne le journalisme politique à l'Université Carleton et est président du Comité canadien pour la liberté de la presse dans le monde.



Michael Cleland
Professionnel-en-résidence, Énergie positive, uOttawa

Mike Cleland est un consultant privé avec une vaste expérience en matière de politique énergétique. Il a été président et chef de la direction de l'Association canadienne du gaz, vice-président principal, Affaires gouvernementales de l'Association canadienne de l'électricité, sous-ministre adjoint, Secteur de l'énergie et directeur général de la Direction de la politique énergétique à RNCan. En 2015, il a été nommé personnalité de l'année en matière d'énergie au Canada par le Conseil canadien de l'énergie.



Chris Henderson
Président, Lumos Energy

Chris Henderson est le principal conseiller en énergie propre auprès des communautés autochtones du Canada. Il conseille les chefs et les conseils, les conseils tribaux et les sociétés de développement économique autochtones sur la façon de sécuriser et de tirer parti efficacement des partenariats dans des projets d'énergie propre dans tout le Canada. M. Henderson aide également les services publics, les entreprises et les gouvernements à établir des partenariats avec les communautés autochtones. Chris siège au conseil consultatif d'Énergie positive.



Shannon Joseph
VP Relations avec le gouvernement, Canadian Association of Petroleum Producers (CAPP)

Shannon Joseph est une professionnelle des politiques et des relations gouvernementales expérimentée et passionnée pour le développement durable et la création d'opportunités pour les Canadiens et les citoyens du monde entier. Mme. Joseph a rejoint la CAPP en mai 2018 et est responsable de diriger et de coordonner l'engagement de la CAPP auprès du gouvernement fédéral, les relations avec les gouvernements provinciaux au Québec et en Ontario, ainsi que le travail en matière de relations avec les autochtones. Shannon siège au conseil consultatif d'Énergie positive.



Tonja Leach
Directrice executive, QUEST

Tonja Leach est directrice exécutive de QUEST (systèmes énergétiques urbains de qualité de demain) et jouit d'une excellente réputation en tant que penseur stratégique et faiseuse, passionnée par la recherche de solutions aux problèmes énergétiques complexes au niveau local. Avant de travailler chez QUEST, Mme Leach a travaillé pour l'Association canadienne du gaz, agissant en tant que secrétariat d'une coalition de 19 associations du secteur de l'énergie, le Energy Dialogue Group. Tonja siège au conseil consultatif d'Énergie positive.